



القوة العقارية  
POWER FOR REAL ESTATE

## نبذة عامة

نعترز بتميزنا عن شركات إدارة العقارات الأخرى، حيث نؤمن بالتصميم المبتكر، وتوظيف التكنولوجيا في مختلف أعمالنا، والتزامنا بتقديم أمثل الخدمات بشكل دائم. وهذه هي منهجيتنا في إدارة مشاريعنا. فجوهر عملنا لا يتعلق بإنشاء المباني، بل بابتكار وجهات فريدة للمجتمع من شأنها إثراء أسلوب الحياة.

## General Overview

We are a different kind of real estate management company. We believe in innovative design, in deploying technology across our work, and in supplying the very best services. This is how we approach every one of our projects. We don't construct buildings. We create community destinations that inspire a better way of living.

## من نحن؟

نشأت القوة العقارية مع التزام يتمثل بتسليم مشاريع عقارية رائدة، سواء كانت منازل جديدة أو استثمار عقاري مُتميّز، بالإضافة إلى تمكين كل مالك أو مُستثمر في المستقبل من الاستمتاع بأسلوب حياة معاصر يتناسب مع تطلعاته، ليقوده للنجاح ويساهم بحفظ ثرواته للأجيال القادمة.

## About Company

Power for Real Estate is a company has remained true to its commitment to delivering premier real estate projects. Whether it's a new home or a new property investment, we believe that every future homeowner or investor should enjoy a contemporary lifestyle that not only matches their aspirations and successes but also develops and preserves their wealth for future generations

## رؤيتنا

أن نكون الشريك الاستراتيجي المفضل لتقديم منتجات وخدمات عقارية إبداعية ومتميزة تلبي احتياجات العملاء.

## Our vision

plays a pivotal role in supporting the communities we serve with the creation of infrastructures and sustainable urban developments for the benefit of the diverse cross-section of our society and inward tourism.

## رسالتنا

نقدم لعملائنا منتجات وخدمات عقارية متميزة بجودة عالية وأسعار تنافسية من خلال عمل مؤسسي وكوادر مؤهلة مع كامل التزامنا بالقيم والمبادئ الإسلامية.

## Our mission

Our mission is to build on the core strengths of pioneering the highest standards, and commitment to providing a positive impact for our communities.

## الأهداف

- تطوير آليات تمويل بصيغ استثمارية.
- بناء علاقات إستراتيجية وفاعلة مع المستثمرين و المكاتب الهندسية والمقاولين والموردين.
- بناء علامة تجارية متميزة.
- المساهمة الفاعلة برفع وعي أفراد المجتمع بمجالات وأهمية جودة المساكن.

## Objectives

- Development of financing mechanisms in investment formats.
- Building strategic and effective relationships with success partners, engineering offices, contractors.
- Build a distinct brand.
- Actively contribute to raising the awareness of members of society about the areas and importance of housing quality.



## القيم و المبادئ

- **الالتزام بالشريعة الإسلامية** : التزامنا بها يمثل نواة مصداقيتنا وأساس علاقاتنا مع عملائنا وشركائنا وطريقنا لبناء جسر ثقة بيننا وبينهم.
- **عملاؤنا محور اهتمامنا** : توفير تجربة عملاء استثنائية في كافة المراحل.
- **المصداقيّة** : الثقة، الأمانة والاهتمام والشفافية تمثل أسلوبنا في التعامل مع عملائنا، ووسيلتنا للوصول والتواصل مع شركائنا وأساس تصرفاتنا داخل بيئة العمل.
- **الإبداع** : نهتم بإيجاد وخلق أفكار وأساليب جديدة، والاستمرار في تطوير الأفكار الإبداعية.

## Values & Principles

- **COMMITMENT**: We are committed to our obligations to Islamic values and principles.
- **Customer Centric**: We deliver exceptional customer journeys at every stage.
- **CREDIBILITY**: We are committed to operating with Trust, Honesty, and Transparency.
- **PERFECTION AND EFFICIENCY**: We are committed to the highest standards of Perfection and Excellence.
- **CREATIVITY**: We are committed to Inspirational Planning and Development.

## Why Power co?

We seek to keep pace with the needs of the real estate market in the field of establishing commercial units with the best international standards and standards to raise the standard of life for its residents and visitors.

### Products Quality :

We are keen to maintain the quality of our products as a firm principle we believe in, and we aim to raise the level of quality to achieve customer satisfaction and to benefit from the property in the medium and long term.

### Searching for opportunities:

Searching for suitable real estate opportunities, to be studied in an analytical and detailed study to ensure the opportunity to invest in them and achieve returns in the medium and long term.

### Perfect design :

We are interested in using spaces efficiently, so we rely in many of our designs on modern design and the use of the finest materials for construction.

## لماذا القوة العقارية ؟

نسعى لمواكبة احتياج السوق العقاري في مجال إنشاء الوحدات السكنية والتجارية بأفضل المعايير والمقاييس العالمية لرفع مستوى جودة الحياة لسكانها ومرتاديها.

### جودة المنتجات :

نحرص على الحفاظ على جودة منتجاتنا كمبدأ راسخ نؤمن به، ونهدف من خلال الارتقاء بمستوى الجودة إلى تحقيق رضا العملاء، والاستفادة من العقار على المدى المتوسط والبعيد.

### البحث عن الفرص :

البحث عن الفرص العقارية المناسبة، لتتم دراستها دراسة تحليلية وتفصيلية لنضمن فرصة الاستثمار فيها وتحقيق العوائد على المدى المتوسط والبعيد.

### التصميم المثالي :

نهتم باستغلال المساحات بكفاءة عالية، لذلك نعتمد في كثير من تصاميمنا على التصميم الحديث واستخدام أجود أنواع المواد للبناء.



### ◀ Security :

In Power co, we offer comprehensive and long-term guarantees on all projects up to 20 years on construction and 5 years on electricity and plumbing, and we offer one year of free service for the owners union, especially for our successful partners.

### ◀ Safety :

Investing in real estate is one of the most important safe investment methods, which ensures the preservation of capital, as well as of assets that increase in value over time.

### ◀ Diversitym :

By using the competitive price strategy, we analyze market prices and determine the price of products at competitive prices for competitors' prices and suitable for our dear success partners.

### ◀ Harmony :

Because we believe in the importance of exploiting technology in the real estate aspect, we provide the latest and best smart systems for homes, residential and commercial units, which contributes to reducing electricity consumption and preserving nature.

### ▶ ضمانات ممتدة :

نقدم في القوة العقارية ضمانات شاملة وطويلة المدى على جميع المشاريع تصل إلى 20 سنة على الإنشاءات 5 سنوات على الكهرباء والسباكة، ونقدم خدمة اتحاد الملاك لمدة سنة مجاناً خصيصاً لشركاء نجاحنا.

### ▶ استثمار آمن :

يعتبر الاستثمار في العقارات احدى اهم وسائل الاستثمار الآمنة، التي تضمن الحفاظ على رأس المال، وكذلك من الاصول التي ترتفع قيمتها بمرور الوقت.

### ▶ أسعار منافسة :

عن طريق استخدام استراتيجية السعر التنافسي نقوم بتحليل أسعار السوق وتحديد سعر المنتجات بقيم منافسة للأسعار المنافسين ومناسبة لشركاء نجاحنا الأعضاء.

### ▶ أنظمة بناء متطورة :

لأننا نؤمن بأهمية استغلال التكنولوجيا في الجانب العقاري نقوم بتوفير أحدث وأفضل الأنظمة الذكية للمنازل والوحدات السكنية والتجارية مما يساهم في خفض استهلاك الكهرباء، والمحافظة على الطبيعة.



## خدماتنا

تلتزم "القوة العقارية" بتوفير باقة متنوعة من الخدمات المتفوقة والحلول المبتكرة التي تُلبّي احتياجات العملاء بدءًا من مرحلة التخطيط للمشروع وصولًا إلى منح العميل تجربة حياة استثنائية.

## our services

From blueprint to a quality living experience: this is Power for Real Estate promise.



نخدمكم بقوة وأمانة

## التطوير العقاري

منهجنا الشامل للتطوير يغطي التصميم، إدارة العقود والمشتريات، الإنشاءات، وتعهد المشاريع. ويعمل في هذه التخصصات فريق عمل يتسم بالخبرة والتخصص بإدارة المشاريع، مما يتيح لنا تولي عمليات التطوير العقاري بالكامل.

قوة وأمانة!

## Real estate development

Our comprehensive approach to development covers the design, procurement, construction, and commissioning of projects. We have a particularly experienced team focused on project management. This allows us to handle the entire workflow of real estate

## الإششاء والتعمير :

أحد أهم الخدمات التي تقدمها القوة العقارية الإششاء والتعمير (المقاولات)، تعتمزم شركتنا دوماً الاستمرار بمواكبة التطور السريع في مجال تقنيات البناء والمقاولات وإدارة المشاريع والتي لا يمكن تحقيقها الا من خلال توفير قوى عاملة متقنة ومتمكنة من عملها بإشراف مهندسين ذوي خبرة عريقة في هذا المجال.

## Construction :

Construction and Reconstruction One of the most important services provided by Pro Power Construction and Reconstruction (Contracting) , Our company always intends to keep pace with the rapid development in the field of construction techniques, contracting, and project management, which can only be achieved by providing a skilled and capable workforce under the supervision of engineers with long experience in this field.

## اتحاد الملاك

نسعى جاهدين في ضمان بقاء عملائنا سعداء طوال فترة استخدام منتجاتنا بالكامل وذلك لبنني علاقات مع عملائنا تدوم مدى الحياة ؛ فإننا نقوم بتقديم أفضل خدمات ما بعد البيع عن طريق قسم مختص لتلبية احتياجات عملائنا الكرام.

## Owners association

We strive to ensure that our customers remain happy throughout the entire lifecycle of our products to build relationships with our customers that will last a lifetime; We provide the best after-sales services through a specialized department to meet the needs of our valued customers.

## التصميم والديكور

لحرصنا على مواكبة الحداثة في مجال التصميم والديكور تم انشاء قسم مختص يقوم بعمل التصميم بأسلوب حياة مُتفرّد من الداخل والخارج باستخدام طرق حديثة عصرية ؛ وتقدم الخدمة لجميع الأفراد والمنشآت .

## Design and decoration

For our keenness to keep pace with modernity in the field of design and decoration, a specialized department has been established that designs a unique lifestyle inside and out using modern methods; The service is provided to all individuals and establishments.



## التسويق

من أجل الحفاظ على قيمة منتجاتنا نلتزم في القوة العقارية باستخدام منهجيات تسويقية متعددة كالتسويق الوارد والتسويق المحدد و التسويق الالكتروني وغيرها من اجل تسويق عقارات عملائنا بطرق سلسلة تتسم بالحدثة والإنجاز عن طريق طاقم عمل احترافي ذو خبرة وكفاءة عالية.

## Marketing

To maintain the value of our products, we are committed to the real estate force by using multiple marketing methodologies such as inbound marketing, specific marketing, e-marketing, and others to market the properties of our clients in smooth, modern, and accomplished ways through a professional team with experience and high efficiency.

## Business precedent

## سابقة الأعمال



مجمع تجاري

المسرة سكوير 



مجمعات طبية

د. سليمان الحبيب 



أبرج تجارية

أبرج رصد 



مبنى سكني

الروضة A101 



برج تجاري

برج جونيور 







مجمع طبي

مستشفى أبو زنادة 



القوة العقارية  
POWER FOR REAL ESTATE

رؤية  
VISION 2030  
المملكة العربية السعودية  
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

    Powers.co2030 | Contactus: 920015060